
Protokół Nr 44/2021

z posiedzenia Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w %pólnie
Krajeńskim w dniu 15 grudnia 2021r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID-19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1.
2.
3.
4.

Tobiasz Świniarski - Przewodniczący;
Artur Juhnke - Zastępca Przewodniczącego;
Jadwiga Bukolt - Członek;
Anna Miczko - Członek;

oraz zaproszeni goŚcie:

1.

2.

3.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Dyrektor (środka Pomocy Społecznej - Izabela Fr5hlke;
Inspektor Referatu Spraw Obywatelskich - Sylwia Karbowiak.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Tobiasz Świniarski, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
2. Opinia w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę dot. przyj«;cia ,,Programu

Aktywności Lokalnej dla Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2019 - 2022?;
3. Opracowanie planu pracy Komisji na 2022r.;
4. Opinia w sprawie przyjęcia repatriantów;
5. Zatwierdzenie protokołów z dwóch poprzednich posiedzeń Komisji;
6. Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła Komisji projekt uchwały Rady
Miej skiej w sprawie przyjęcia ,,Programu Aktywności Lokalnej dla Gminy Sępólno Krajeńskie
na lata 2019 - 2022?. Nadmieniła, że zmiana związana jest z realizac?ją kolejnych projektów.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.3. Komisja wypracowała i zatwierdziła jednogłośnie swój plaii pracy na 2022r.
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Ad.4. Kierownik Referatu Spraw Obywatelskicli poinformowała, że wpłynęły cztery wnioski
obejmujące dwanaście osób.(ponowiony wniosek z lutego od rodziny dwuosobowej oraz
bieżący od rodziny trzyosobowej). Przypomniała, że w świetle ustawy o repatriacji w
przypadku przyjęcia repatrianta gmina powinna nm zapewnić wyposażony lokal mieszkalny i
poiiosić koszty utrzymania przez okres nie krótszy niż 2 lata. Zaznaczyła, że obecnie w gminie
są złożone 54 wnioski na przydzielenie lokali mieszkalnych.

Komisja zaopiniowała przedstawione wnioski jednogłośnie negatywnie.

Ad.5. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze wspólnego posiedzenia wszystkich
Komisji Rady Miejskiej w dniu 3 grudnia 2021r. Odnośnie posiedzenia w dniri 10 listopada
Pani Miczko powiedziała, że w protokole nie jest odnotowane wskazanie Pani Bukolt do składu
Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, nie ma także podanego wyniku
głosowania projektu uchwały w tej sprawie. Komisja postanowiła, że zatwierdzi w/w protokół
na kolejnym posiedzeniu Komisji.

Wobec braku wolnych wniosków, po wyczerpaniu porz4dku obrad Przewodniczący
zakończył posiedzenie.
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l Prz'ewodniczący KomĄsji
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protokołował :
Tóm"asz Dix
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